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ПРИСУТНI: ,rроф. Орловський В.Ф., проф. Атаман lo.o., проф. Щемiхова
н.в., доц. МеЛеховецЬ о.к., доц. ВиНниченкО л.Б., доц. Гортинська О.М., доц.
Жаркова А.в., ас. Руденко Т.М., ас. Гордiна М.В., аспiранти: Коваленко С.Л.,
Афзал Рахман, Радько А.С., Харченко Т.О., ермоленко С.А.

1. СлУХАЛИ: Проф. Орловського в.Ф. з темою виступу: '' Проблеми
безпечного використаннrI нестероiдних протизапальних препаратiв у практицi
сiмейного лiкаря"

Були заданi запитання:
професор Атаман Ю.о.: "яке значення мають периферiйнi мiорелаксанти при
зменшеннi TepMiHiB лiкування НПЗП у пацiентiв з болем у спинi?''
Щоцент Гортинська о.М.: "Яка частота загострень хелiкобактерноi iнфекцii у
пацiентiв, що приймають селективнi iнгiбiтори L{ОГ-2?''
Аспiрант Коваленко С.л.: "чи можна призначати пацiентам з протипоказами
до НПЗП наркотичнi анальгетики?".
На Bci запитання були одержанi обцрунтованi вiдповiдi.

оБговОРЕННЯ: Доц. Жаркова А.В. запропонув.rла вк€вану проблематику
вважати акту€Lпьною для сучасноi медицини та такою, яка може бути
запропонованою для наукового пошуку здобувачам наукового ступеню
доктора фiлософii. Радько А.С. пiдтримала пропозицiю Жарковоi А.В. та
зазначило, Що з вказаного питання ряд аспектiв залишають не висвiтленими
або недостатньо вивченими.
постАНоВИЛИ: Тему виступу проф. Орловського В.Ф. вважати акту€Lльною
та важливоЮ проблемоЮ сучасноi медицини, iT вивчення може бути
запропоновано аспiрантаМ, Що здобувають квалiфiкацiю доктора фiлософiI.

2. Проф. Атамана lo.o. представив для обговорення оновлений проект
ocBiTHbo-HayKoBoT програми (онп) пiдготовки докторiв фiлософiТ
"МедицИна", який врахову€ пропозицii викладачiв кафедри та аспiрантiв.

оБговоРЕННЯ: Проф. Орловський В.Ф., доц. Жаркова А.в., доц. Гортинська
о.м., асп. КовzLленко С.Л. надали позитивнi вiдryки стосовно проекту ОНП
"Медицина". Проф. Орловський в.Ф. запропонував оновлений проект онп
пiдтримати, оскiльки вона вiдповiдас тимчасовому унiверситетському
стандарту та критерiям, що висуваються до таких програм.



ПОСТАНОВИЛИ: Проект проект оновленоТ ОНП "Медицина" пiдтримати.
Рекомендувати робочiй групi врахувати вiдгуки членiв кафедри та аспiрантiв.
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